
Referat fra Divionsrådsmøde d.19/4-23

a. Leg
b. Valg af dirigent og referent

○ Dirigent - Jonas Bønløkke
○ Referent - Annica og Sara

c. Beretning fra bestyrelsen inkl. status på udviklingsplan 2020-2024
○ Se vedhæftet fil på hjemmesiden
○ Til info: PLAT afholdes af seniorer for tropsspejdere
○ Udviklingsplan: Godkendt fra tidligere år
○ Datoer for grendage i efteråret 2023 fremgår af kalenderen på

hjemmesiden
○ I Divisionens grenbank findes: kano, generator, GPS, kikkerter,

adgang til shelters. Se mere på hjemmesiden.
d. Fremlæggelse af årsregnskab for det foregående år til godkendelse

○ Årsregnskab:
i. Se vedhæftet fil på hjemmesiden
ii. Tropspuljen blev introduceret i 2022 på divisionsrådsmødet

med håb om at lære tropsspejdere om fondssøgning. Ingen
har søgt puljen. Puljen fortsætter, dog med lidt lavere sats.

e. Behandling af indkomne forslag
○ Beslutningsforslag om nedlæggelse af 2. Herlev Fonden → Godkendt
○ Beslutningsforslag om kanovedligeholdelse

i. 3x3,50 kr. årlig stigning i kontingentsats
ii. Ændringsforslag: kontingentforhøjelse hører til i budgettet og

dermed fjernes fra beslutningsforslaget.
iii. Der stemmes om der må bruges 24.000kr på kanoer de

næste 3 år.
iv. Forslaget stemmes igennem.

○ Beslutningsforslag om divisionssommerlejr 2028
i. Se vedhæftet fil på hjemmesiden
ii. Der nedsættes et sommerlejrudvalg i 2026
iii. Der fastsættes deltagerpris i 2027
iv. Tilmelding i foråret 2028
v. Drøftelse ift. bekymring om hvor pengene kommer fra, og det

faktum, at der afsættes penge af til spejdere om 5 år og ikke
for de nuværende spejdere..

1. 20.000 kr er allerede hensat fra tidligere år til støtte til
en divisionssommerlejr.

vi. Der stemmes om et ændringsforslag: vi ønsker en
divisionsommerlejr i 2028 for Hareskov division (med en
forventning om en økonomisk omkostning i årene op til
sommerlejren)

vii. Forslaget stemmes igennem. (2 stemte blankt)



○ Beslutningsforslag om anskaffelse af kajakker
i. Spørgsmål omkring forskellen mellem kajakker fremfor flere

kanoer. Der drøftes fordele og ulemper ved kajak/kano.
Ligeledes drøftes det, hvor mange kajakker, der vil være brug
for samt behovet for kajakkyndige.

ii. Der drøftes fordele og ulemper ved at sejle i kajak ift. personlig
udvikling, samarbejde, “divisionskajak-team”, fastholdelse af
trops/seniorspejdere.

iii. Afstemning om anskaffelse af kajakker: For = 16, Imod = 9,
Blank = 11

iv. jf. §39 simpelt flertal →flere ja’er end nej’er godkender forslag
v. Forslaget stemmes igennem.

f. Vedtagelse af kontingent for det kommende år
○ Divisionsledelsen foreslår en kontingentstigning på 3,50 kr ved hver

betalingsrate. Det samlede kontingent vil dermed være 3 x 18,5 kr/år.
○ Kontingentstigningen blev stemt igennem efterfølgende af budget

fremlæggelse og kan findes under punkt g.
○ En kontingentstigning stemmes igennem.

g. Fremlæggelse af budget for det indeværende og kommende år til
godkendelse

○ Forslag: At slette feltet “kontingent til grejbanken” og lade det gå
under medlemskontingent

○ Ændringsforslag: at fjerne de punkter, der handler om
beslutningsforslagene, så budgettet kan stemmes enstemmigt
igennem og derefter stemme om de enkelte beslutningsforslag for
sig. Fjerne hensættelse af penge til sommerlejr (da hensættelse ikke
hører til i budget, men i balancen).

○ Afstemning: Kan vi godkende kontingentstigning på total 10,5kr.
som vil gøre det totale kontingent til 55,5kr. → For = 19, Imod = 9,
Blank = 8. En kontingentstigning stemmes igennem.

○ Afstemning: Ændringsforslag til budget. Hensættelsen til
divisionssommerlejr på 20.000 kr. udgår af budgettet.
→ for = 23, imod =9 , blank= 3. Afstemningen godkendes.
Hensættelsen fjernes fra budget.

○ Afstemning: Godkendelse af resten af budgettet. Enstemmigt for.
h. Fastsættelse af antal pladser i enhedens bestyrelse

○ Divisionsledelsen foreslår 9 medlemmer - stemmes for
i. Valg til bestyrelsen, jf. § 66-§ 68

DC Emilie Hyllested Andersen på valg, genopstiller

Kasserer Julie Krebs Nansen på valg, genopstiller

DLM Mikkel Aaslet på valg -
stiller op som DC

DLM Sara Reimers ikke på valg

DLM Jonas Kirk ikke på valg



DLM Annica Ortvald ikke på valg

Søkyndig Jonas Lüttichau på valg, genopstiller

DC Louise Bønløkke på valg,
genopstiller ikke

DLM Jonas Bønløkke på valg,
genopstiller ikke

DLM Victoria Francke på valg,
genopstiller ikke

DLM Sabine Carlis Hansen på valg,
genopstiller ikke

Kandidater på tidspunkt for udsendelse af dagsorden:

DLM Camilla Gislinge Opstiller

DLM Mads Bang Opstiller

DLM Thomas (Timon) Brene Jepsen Opstiller

i. Divisionsledelsen kommer til at se således ud:
DC Emilie Hyllested Andersen valgt

DC Mikkel Aaslet valgt
Kasserer Julie Krebs Nansen valgt

DLM Sara Reimers ikke på valg

DLM Jonas Kirk ikke på valg

DLM Annica Ortvald ikke på valg

DLM Camilla Gislinge valgt

DLM Mads Bang valgt

DLM Thomas (Timon) Brene Jepsen valgt

Søkyndig Jonas Lüttichau valgt

k. Valg af revisor og eventuelt revisorsuppleant, jf. § 69
i. Revisor valgt - Lis Dragsted

l. Beretninger fra Friluftsrådet samt de tilknyttede øvrige enheder, jf. § 24
i. Friluftsrådet

i. Se vedhæftet fil på hjemmesiden
ii. Vatelunden

i. Sendes ud med referat
m. Eventuelt

i. Opfordring til at benytte shelterne. Shelterne åbner først for booking
for andre end Hareskov Division spejdere en måned før.
Fuglehavehus shelterne. Se hjemmeside for adresse.

ii. Seneste nyt fra Korpsledelsen: lidt om udviklingsplanen, engagerede
forældre, uddannelse, kurser, bæredygtighedspolitik, tilbud i korpset.


